## ترجمة قطع اللغة الانجليزية 1438 هـ

### **Reading + Questions**

The parents set the rules and the children obey, right? Wrong. In a growing number of North American families, adults have let their children take over.

والدي وضع القواعد والأطفال طاعة، أليس كذلك؟ خاطئ. في عدد متزايد من الأسر في أمريكا الشمالية، وترك الكبار أطفالهم تولي .

"Parents want to be nurturing and make their small children happy, but many have become confused about the best way to achieve this," explains a noted child psychologist.

"الآباء يريدون أن تكون رعاية وجعل صغيرة من أصبحت الأطفال سعداء، ولكن العديد من الخلط حول أفضل طريقة

لتحقيق هذا "، ويوضح طبيب نفسانى الطفل لاحظت.

"Large numbers of parents are being controlled by their child, to the point that entire families end up organizing themselves around a small child's emotions." The problem is that many mothers and fathers try to be a friend to their children.

"أعداد كبيرة من ويجري التحكم فيها الآباء من أطفالهم، لدرجة أن كامل أسر في نهاية المطاف تنظيم أنفسهم حول العواطف طفل صغير ".والمشكلة هي أن الكثير من الأمهات والآباء في محاولة ليكون صديقا لاطفالهم.

However, parenting is not a popularity contest. Challenging authority is a normal part of child development and is strongest between the ages of four and six. Setting rules and enforcing them teaches the child that he or she is equal in worth but not equal in authority. Then the child feels safe and secure and can be a kid again. when parents back down from rules they set, children become insecure, anxious, and out of control.

ومع ذلك، وتربية الأطفال ليست شعبية المسابقة. سلطة الصعبة هي جزء طبيعي من تطور الطفل وهي

أقوى الذين تتراوح أعمارهم بين أربعة وستة. وضع قواعد وتطبيق منهم يعلم الطفل انه او انها تساوي في قيمتها ولكن ليس على قدم المساواة في السلطة. ثم يشعر الطفل آمنة ومأمونة ويمكن أن يكون طفلا مرة أخرى. عندما الآباء تتراجع عن القواعد التي تحدد، يصبح الأطفال انعدام الأمن والقلق، وتخرج عن نطاق السيطرة.

### القطعه الثانيه

## **My School**

My name is Shi-Mei. My last name is Wei. My nickname is May. I am 16 years old.

اسمي شي مي. اسمي الأخير هو وي. اسمي المستعار هو مايو. عمري 16 سنة.

I am from Brooklyn, N.Y. I am a student at Everton High School.

أنا من بروكلين بولاية نيويورك. أنا طالب في المدرسة الثانوية ايفرتون

Mr. English teacher is Mr. Alvarez. He is kind and funny. My school`s address is 161 North Avenue, Brooklyn, New York, 11222. My school is big and clean. It is colorful, too. My school is great.

معلم الانجليزية هو السيد ألفاريز. فهو طيب و مضحك. عنوان مدرستي هو 161 شمال شارع، بروكلين، نيويورك، 11222

مدرستي كبيرة و نظيفة. أنه هو الملونة، أيضا. مدرستي كبيرة.

## القطعه الثالثه

### احمد وشقيقتة

Ahmed and his sister are from Riyadh. They study English at university. أحمد وشقّقته من الرّاض هما يدرسان اللغة الانجليزيه فيّ الجامعة.

She is older than him. He speaks English better than her. They always go there by bus. It is a very suitable place for practicing English. They lish أكبر منه سنا . هو يتحدث الانجليزي أفضل منها يذهبان دائما هناك بالباص .المكان الجامعة)

.always speak English with each other to improve their language دائما يتحدثان الانجليزي مع بعضهم البعض لتحسّن لغتهم.

Ahmed and his sister study at King Saud University. Ahmed wants to be an

English teacher. He likes English because it is fun to learn. His sister wants to be a secretary because she is excellent in communication.

أحمد وأخته يدرسان في جامعة الملك سعود. أحمد يريد أن يكون معلم لغة انجليزية. يحب اللغة الإنجليزية لأنها ممتعة للتعلم. أخته يريد أن يكون أمينا لأنها ممتازة في مجال الاتصالات.

In the house, Ahmed likes to eat fish. His sister likes to eat chicken. However, they both like to drink apple juice. Ahmed and his sister are happy with their lives.

في المنزل، وأحمد يحب أن يأكل الأسماك. أخته يحب أن يأكل الدجاج. ومع ذلك، فإنها على حد سواء يحبون شرب عصير التفاح. أحمد وأخته سعداء في حياتهم.

# القطعه الرابعة

## reading passage

My name is Tom. I am ten years old. My best friend is Dan. I have two sisters, Anna and Rita. Anna is seven and Rita is five years old.

اسمي توم. عمري عشر سنوات. أفضل صديق لي هو دان. لدي أختان، آنا وريتا. آنا غير سبعة وريتا خمس سنوات من العمر.

There is a big toy shop near our house. It is Mr. Thompson's shop. There are many beautiful toys in it.

وهناك لعبة متجر كبير بالقرب من منزلنا. ومن متجر السيد طومسون. هناك العديد من الألعاب الجميلة فيه.

Dan and I usually come to Mr. Thompson's shop in the afternoon. We like to stop at the window and look at the toys. Mr. Thompson has small toys and big toys.

دان وأنا عادة ما تأتي إلى السيد طومسون في فترة ما بعد الظهر. نود التوقف عند النافذة وإلقاء نظرة على اللعب. السيد طومسون لديها اللعب التوقف عند النافذة واللعب كبيرة.

He has some big airplanes on the shelf. He also has some pretty dolls on another shelf. Anna and Rita like to look at the dolls too.

لديه بعض الطائرات الكبيرة على الرف. لديه أيضا بعض جميلة دمى على الرف آخر. آنا وريتا نرغب في النظر في دمى جدا.